
 

 

PROTOKÓŁ Nr V/2019 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Płotach 

z  dnia 22 lutego 2019 r. 

 
Obecność: 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14. 

 

Proponowany porządek obrad: 

                                     

1. Sprawy regulaminowe 

 a)  otwarcie posiedzenia, 

   b)  stwierdzenie quorum, 

   c)  przyjęcie porządku obrad, 

   d)  przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę wniesioną  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie na uchwałę  

nr XLVII/313/2018 Rady Miejskiej w Płotach z dnia 31 sierpnia 2018  r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Bądkowo”. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Płoty  

w Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie 

Zastępcy Burmistrza Płotów.  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia 

     

                                                                            
 Przystąpiono do pkt. 1: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Iwona Taśmińska otworzyła V posiedzenie nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miejskiej. Powitała zgromadzonych na posiedzeniu Wiceburmistrz Panią Edytę Podgórską, 

Sekretarz Gminy Panią Elżbietę Ziółkowską, Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Inwestycji Samorządowych Panią Annę Porębską, radnych oraz przybyłych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdził quorum według listy obecności oraz przedstawił porządek 

obrad. Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
 

Brak uwag. 

 

Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie. 

 
Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością przyjęli porządek obrad. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   



6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przewodnicząca poprosiła o głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia  

bez odczytywania, który jest dostępny w Biurze Rady. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia.. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 2: 

  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Kierownik Referatu 

Rozwoju Gospodarczego i Inwestycji Samorządowych Annę Porębską. Pani Kierownik 

wyjaśniła, że 31 sierpnia 2018 roku została podjęta uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Bądkowo”, która została za naszym pośrednictwem 

zaskarżona przez jednego z inwestorów do Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego. 

Oznajmiła, że plan nie zakazuje rozbudowy, a inwestor może rozszerzyć działalność na dalszej 

części swojej działki. 

Radny Rafał Wandachowicz nadmienił, że jeden  z zarzutów jest, że plan został opracowany 

nie po to, aby uregulować warunki zabudowy tylko po to, aby zablokować inwestycje 

skarżącego. 



Kierownik A. Porębska oznajmiła, że część działki nie została objęta planem. Wyjaśniła, że 

inwestor ma możliwość rozbudowy swojej działalności gospodarczej w dalszej części działki. 

Nadmieniła, że zarówno inwestor jak i mieszkańcy zostali potraktowani obiektywnie.  

Radny R. Wandachowicz wyjaśnił, że jednym z warunków budowy było stworzenie pasa 

ochronnego z roślinnością średniopienną lub wysokopienną. 

Kierownik A. Porębska wyjaśniła, że inwestor w poprzednich decyzjach środowiskowych 

miał nakazane zasadzić taką roślinność mogły to być m. in. tuje czy sosny. Oznajmiła, że skarga 

zostanie odesłana do sądu i sąd po zapoznaniu się z materiałami wyda decyzję w/w sprawie. 
 

Brak pytań. 

 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 3: 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie powierzenia 

reprezentowania Gminy Płoty w Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie Zastępcy Burmistrza Płotów.  

Wiceburmistrz Edyta Podgórska wyjaśniła, że podjęcie w/w projektu uchwały pozwoli 

reprezentować Gminę Płoty na czas nieobecności Burmistrza Gminy Pana Radosława 

Mackiewicza w Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI. 
 

 
Brak pytań. 

 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 



 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna x   

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 4: 

 

 

Radna Agnieszka Antoniak złożyła wniosek do Burmistrza Gminy Płoty za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie montażu lamp oświetleniowych przy zabudowie 

gospodarczej (garaże) w miejscowości Słudwia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła Radnym treść wniosku, który wpłyną z Komendy 

Powiatowej Policji w Gryficach w sprawie zakupu pojazdów służbowych za połączone środki 

finansowe Komendy Głównej Policji oraz samorządów lokalnych. 

Wiceburmistrz E. Podgórska wyjaśniła, że po dokonaniu rozeznania zostanie przedstawiony projekt 

uchwały w/w kwestii w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców gminy i powiatu. 

Radny Marcin Makowiecki  złożył informację dla Pana Burmistrza za pośrednictwem Pani 

Wiceburmistrz, która dotyczy wejścia w spór zbiorowy Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa 

Polskiego ze szkołami i placówkami dla których organem prowadzącym jest Gmina Płoty. Wyjaśnił,  

że oświata jest obecnie w fazie protestu przeciwko działaniom rządu. Poprosił o wsparcie działań 

mających na celu poprawę jakości oświaty w Polsce oraz podziękował za dotychczasowe wsparcie 

samorządu. 

Radny M. Makowiecki wyjaśnił, że nie pasuje mu sposób uchwalenia planu kontroli komisji 

rewizyjnej, ponieważ nie odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, a zgodnie ze statutem plan 

kontroli przedstawia komisja, a nie Przewodniczący Komisji. Poprosił, o krótką notatkę od radcy 

prawnego czy uchwała została właściwie podjęta. 

Radny M. Makowiecki poprosił, aby do 11 marca b.r. w biurze rady składać uwagi odnośnie zmian  

w statucie Gminy Płoty. Poprosił również, aby po zakończeniu Sesji członkowie komisji statutowej 

pozostali i ustalili termin komisji. 

Radny Jerzy Nowicki wyjaśnił, że z pomocą obecnych na Sali udało się rozwiązać konflikt w pełnieniu 

przez niego funkcji Prezesa Koła Wędkarskiego Amur. 

Mieszkanka Gminy Płoty oznajmiła, że jest problem z dostarczaną pocztą (listy przychodzą  

z tygodniowym opóźnieniem). 

Wiceburmistrz E. Podgórska  przekazała Radnym pozdrowienia od przebywającego na zwolnieniu 

lekarskim Burmistrza Gminy Płoty Pana Radosława Mackiewicza.  

Radni życzyli Burmistrzowi szybkiego powrotu do zdrowia. 

 



 

Przystąpiono do pkt. 5: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała za przybycie i zamknęła obrady V Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

 

 

                                                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                                             Iwona Taśmińska 

 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

Beata Krzywda                                                                      
 

 

 

 


